

Viva! Pipers 非凡管樂派



Viva! Pipers is a wind quintet of talented musicians from Hong Kong. As PPHK's first in-house CMIS ensemble, they have received extensive training with experts at Musica Viva Australia to help them deliver world-class educational performances. The quintet comprises flute, clarinet, oboe, French horn and bassoon, and is known for their highly interactive presentations, living up to their name, as "viva" means "alive", "vibrant" and "energetic". Since 201(9), the Viva! Pipers is sponsored by BNP Paribas.

Formed in 2014, the group (as of Aug 2022) has given over 110 performances at schools and visited more than 32,700 students. In addition, the group has given numerous sold-out Family Concerts in different venues across HK, including Sha Tin Town Hall (2016), Tuen Mun Town Hall (2016), Ngau Chi Wan Civic Centre (2018) and Sai Wan Ho Civic Centre (2019), receiving great acclaim and enthusiasm from the audience.

非凡管樂派是一支由五位本地專業音樂家組成的吹管五重奏組合（樂器包括：長笛、單簧管、雙簧管、法國號及巴松管）。非凡管樂派的英文名稱是 Viva! Pipers，當中的“Viva!”有「活力」、「精力充沛」的意思。作為飛躍演奏首支本地室內樂小組，他們曾接受由飛躍演奏的教育合作夥伴——世界權威音樂機構 Musica Viva Australia (MVA) 所提供的培訓，讓他們能為不同年齡和背景的學生們帶來高質素、互動性十足的音樂表演。

非凡管樂派於 2014 年成立。截至 2022 年 8 月，他們已舉行了超過 110 場音樂會，為超過 32,700 名學童演出。非凡管樂派亦多次於各大場地，如沙田大會堂 (2016)、屯門大會堂 (2016)、牛池灣文娛中心 (2018) 及西灣河文娛中心 (2019) 舉行親子音樂會，大獲好評。